
Protokół Nr 27/2017 
z posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 26 lipca   2017 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 09.00. 
 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
      2017 r. 
7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 

 
                                                                          

Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał 
Pan Rafał Jackowski  –  Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich 
obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXVI posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG - protokół z XXVI posiedzenia Sesji był do wglądu przed posiedzeniem. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z XXVI posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100% 
obecnych).  
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Protokół z XXVI posiedzenia Sesji został przyjęty.  
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG  udzielił głosu następującym osobom: 
P.Smyk – trzeba zabezpieczyć boisko przy placu zabaw w Obrytem, ponieważ piłka 
wypada na jezdnię , może jakąś siatkę zabezpieczającą  udałoby się założyć. 
 
Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Zastępca Skarbnika – poinformowała, że są zmiany do projektu uchwały związane 
z zadaniem inwestycyjnym pn.  Głęboka termomodernizacja uwzględniająca montaż 
odnawialnych źródeł energii jako kluczowy element zmierzający do poprawy 
wyniku ekonomicznego i ekologicznego w gminie Obryte , który radni otrzymali a 
następnie  omówiła zmiany w WPF Gminy Obryte z uzasadnienia do projektu 
uchwały w sprawie WPF oraz projektu zmian Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2017 r. , które stanowią załączniki do protokołu. 
 
Godz. 9.03 – Pan Skoczylas Tadeusz przybył na posiedzenie Sesji – stan radnych 
zwiększył się do 15 osób. 
P.Wójt – z termomodernizacją borykamy się już kilka miesięcy. Na początku czerwca 
był ogłoszony pierwszy przetarg, na który zgłosiło się 5 firm. Oferty przekraczały 
środki zaplanowane w budżecie na ten cel. Przetarg został unieważniony i jeszcze 
raz ogłosiliśmy następny przetarg. Do drugiego przetargu zgłosiła się tylko ta firma, 
która była najtańsza w pierwszym przetargu i oferta była na takim samym poziomie 
co wcześniej. Ceny usług idą w górę, nic na to nie poradzimy. 
P.Podpora – jaka była najniższa oferta. 
P.Wójt – najtańsza  oferta to 1.979.999 zł na ZPO w Obrytem i 549.000 zł na budynek 
Urzędu Gminy. Nie zrezygnujemy z tego dofinansowania. Najdroższe w tej 
inwestycji są pompy ciepła, gdzie ma być uzyskany efekt cieplny do  80%. Tańsze 
pompy nie spełnią parametrów. Złożyliśmy wniosek o wydłużenie terminu 
realizacji. Dlatego zwołaliśmy sesję, żeby dołożyć tych środków w budżecie na tą 
inwestycję. 
 
P.Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVII/185/2017 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej       
Gminy Obryte została podjęta. 
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2017 r.  
 
P.Przew.RG– zmiany w budżecie zostały  omówione przy Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew. RG poprosił P. Zastępcę Skarbnika o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Oleksa- w projekcie uchwały, którą mamy są inne kwoty. 
P.Zastępca Skarbnika – mówiłam o tym przy omawianiu zmian w Uchwale 
Budżetowej. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVII/186/2017 w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2017 r. została podjęta. 
 
Ad.7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 

P.Wójt – sprawa placu zabaw w Obrytem – dzieci grają w piłkę, wszystkie zasadzone 
krzewy zostały zniszczone. To nie  jest miejsce do grania w piłkę, tylko plac zabaw, 
ale nie zabranialiśmy grać w piłkę. Złożyliśmy wniosek na ścieżki edukacyjne, który 
przeszedł. Będą postawione tablice edukacyjne (16 sztuk) , więc tu nie będzie miejsca 
na boisko do piłki. Boisko do piłki znajduje się przy szkole podstawowej. 
P.Podpora – docelowo ma tu być plac zabaw. 
P.Wójt – takie są zamierzenia, są jeszcze inne pomysły na ten plac. 
P.Smyk – to może chociaż tablice do kosza postawić. 
P.Wójt – zastanowimy się nad tym.  
P.Mroczkowski – jeśli to ma być miejsce rekreacyjne, to nie może być mowy o boisku 
do piłki. Myślę, że jak tak dlatego , że jest tu pusty plac. Gdy go zagospodarujemy, to 
sprawa sama się rozwiąże. Jak postawimy tablice do kosza, to nie będzie placu 
rekreacyjnego. 
 
P.Wójt – przy ustalaniu budżetu chcemy jak najwięcej zadań zaplanować i dajemy 
małe kwoty. Ten rok nam pokazał, że wszystkie realizowane zadania inwestycyjne 
dość drogo kosztują. Nic nie można zaoszczędzić. Droga w Zambskach Starych jest 
wykonana. Droga w Sokołowie Włościańskim jest w trakcie realizacji. Chodnik w 
Obrytem jest załatwiony. Ogrodzenie w Bartodziejach i w Gródku jest wykonane. 
Plac zabaw w Zambskach Kościelnych już jest zrobiony a my nie mamy jeszcze 
pieniędzy na ten cel. Zadanie idzie przez Stowarzyszenie „ Obritensis”, w 
poniedziałek będzie podpisana umowa w tej sprawie. Być może ok. 2.00 zł trzeba 
będzie dołożyć. Oświetlenie uliczne w Zambskach jest zrobione. Na wodociąg we 
wsi Rowy został ogłoszony przetarg. Do końca września chcemy go wykonać . 
Tablice edukacyjne będą realizowane. Na ogrzewanie GOK-u wpłynęła jedna oferta 
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na kwotę 119.000 zł. Przy szkole podstawowej leży 400 m kostki brukowej, trzeba ją 
położyć. Budowa drogi Gródek- Ulaski na razie jest odroczona, sprawa jest w sądzie. 
Drogę przez Rozdziały będziemy chcieli wykonać w tym roku. Ponadto jeszcze nam 
zostanie droga we Wielgolesiu, którą mieliśmy  wykonywać wspólnie z 
Nadleśnictwem Pułtusk. Doszło do tego, że gmina będzie robić swój odcinek drogi 
(200 m) a Nadleśnictwo swój odcinek. 
Byłem u Pana Wojewody w sprawie budowy i modernizacji dróg 
przeciwpowodziowych, na które jest dofinansowanie 80%. Zrobiliśmy zdjęcia na 
drodze do Ulask, przyjechała komisja i obejrzała tą drogę. Kosztorys jest na 860.000 
zł . Może w tym roku lub w przyszłym coś dostaniemy na ta drogę. Dalej robimy 
projekt na drogę przez tzw. „Wierzby”, żeby składać do Wojewody z tzw. 
schetynówki. 
Trzeba podjąć decyzję w sprawie drogi przez Tocznabiel czy k. Pawlaka do 
Ponikwii. Rozmawiałem z Nadleśniczym w tej sprawie, ponieważ Nadleśnictwo też 
dużo korzysta z tej drogi. Trzeba określić dzisiaj, żeby można było podjąć kolejne 
kroki do realizacji tych dróg. 
P.Borczyński – którą chce robić Nadleśnictwo. 
P.Wójt – Nadleśnictwo chce bardziej drogę przez Tocznabiel. 
P.Podpora – gdy zrobimy przez Tocznabiel, to ta wieś będzie się rekreacyjnie 
rozwijać. 
P.Wójt – trzeba podjąć decyzje w tej sprawie. 
P.Mroczkowski – moim zdaniem powinniśmy robić drogę przez Tocznabiel, 
ponieważ droga do Ponikwii to powinna być inwestycja powiatowa a nie gminna a 
nawet wojewódzka. Może powiat by się dołożył do tej inwestycji. 
P.Wójt – jeżeli gmina i Nadleśnictwo by dołożyło, to z dofinansowaniem damy radę 
tą drogę zrealizować.  Przygotowanie dokumentacji potrwa cały rok, więc robimy 
drogę przez Tocznabiel.  
Będziemy też składać wnioski o dofinansowanie remontów dróg gminnych do 
FOGR-u. 
P.Oleksa – co z drogą na Psary-Maliki. 
P.Wójt –Nadleśnictwo powiedziało, że nie będzie utrudniało nam w budowie tej 
drogi. Trzeba ustalić ile będzie miał pas drogowy 6m czy 15 m. W Wydziale 
Budownictwa Starostwa Powiatowego w Pułtusku będziemy tą sprawę konsultować. 
Pewnie będziemy się posiłkować pożyczką z banku. 
 
Ad.8. Wolne wnioski i informacje. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

P.Wójt – w dniu 27 sierpnia 2017 r. odbędą się w naszej gminie dożynki w 
miejscowości Zambski Kościelne, na które zapraszamy. Nie korzystamy z 
dofinansowania do dożynek. 
Następnie Pan Wójt odczytał zarządzenie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie wprowadzenia 
na obszarze województwa mazowieckiego ograniczeń i zakazów w zakresie 
eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw, które stanowi załącznik 
do protokołu. 
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P.Mroczkowski – może wstawić taki punkt odnośnie zabezpieczenia pomocy 
finansowej przy zmianie kotłowni. Ludzie nie mają pieniędzy, więc ogrzewają domy 
tym, czym mają. 
P.Wójt – raczej nie ma takiej możliwości. 
P.Rychlicki – bardzo dziękuję radnym i Panu Wójtowi za budowę drogi  w          
Zambskach Starych. 
P.Wilczyńska – droga Gródek-Cygany wymaga uprzątnięcia i wycięcia krzaków 
przydrożnych. 
P.Wójt – uprzątniemy drogę w następnym tygodniu. 
P.Oleksa – krzaki są źle usuwane, trzeba  poprawić . 
 
Ad.9. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 09.47   – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXVII 
Sesji Rady Gminy Obryte. 
 
 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 
                /Rafał Jackowski/



 

 

 

 


